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Punkter til drøftelse  
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 
MA gentog reglerne om tavshedspligt for medlemmerne af SN. 
 

 

2. Godkendelse af referat  

Godkendt ved skriftlig høring. 
 

3. Meddelelser 
a) Meddelelser vedr. studieordning - ingen 
b) Meddelelser vedr. høringssvar  

• Høring over justering af retningslinjer om faglige mindstekrav for 
universitetsuddannelser rettet mod undervisning i de gymnasiale 
uddannelser samt i gymnasiale fag i eux-forløb indsendt 16. februar 
2018. 

c) Meddelelser vedr. SNIKS bevilling - ingen 
d) Meddelelser vedr. ansøgninger - ingen 
e) Meddelelser vedr. opfølgning på kvalitetspolitik 
f) Øvrige meddelelser 
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• Praktik og brobygning 6. februar 

• SNIKS Studiecafé FS 18 

• SNIKS Specialecafé FS 18 
 

EM kommenterede, at indholdet til SNIKS Studiecafé og Specialecafé ser godt ud.  
MA forklarer at, få af de eksterne foredragsholdere aflønnes af SN.  De andre 
aflønnes af Fakultetet eller It-vest-midler. 
 
Fremover tilstræbes det ikke at planlægge SNIKS Studiecafe samtidig med SN-
møder, så studenterrepræsentanter kan deltage i begge dele. 

 
g) Studienævnsformanden 
h) De studerende 
i) Andre 

 
SN tog meddelelserne til efterretning. 

 
4. Sager til behandling undervisning 
4.1 Kursusevalueringer – Fortroligt punkt 

Kursusevalueringerne for uddannelserne i Sønderborg er blevet behandlet i 
december. 
 
JB måtte melde afbud, så kursusevalueringerne for ITPD fremlægges på næste 
møde. 
 
MA orienterede på baggrund af kursusevalueringerne for de øvrige uddannelser.  

 
4.2 Valgfag ES18 

SN godkendte valgfagsudbuddet for ES18.  
Efterfølgende er det blevet besluttet, at faget Criticism in a Digital Age alligevel 
ikke udbydes i ES 2018 af ressourcemæssige årsager. 
Notatet skal videreformidles til de studerende i forbindelse med orienteringsmøde 
om valgfag. ITPD studerende skal også inviteres til valgfagsorientering. 
Hvis der er stud fra SØ, som ønsker valgfag fra ITPD, kan de vælge at følge alle 
fagene på 1. semester som en pakke.  
 
Desuden oplyste MA, at flere studerende på cand.it. i webkommunikation ønsker 
et valgfag om digital markedsføring. MA håber, at et sådanne fag kan tilbydes de 
studerende via Fællesudbud.   
 

 

5. Sager til behandling eksamen - ingen 
 

 

6. Sager til behandling studieordninger - ingen 
 

 

7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 
7.1 Studiestartundersøgelse 2017 (BA uddannelser i Kolding) 

SN fik forelagt og drøftede Studiestartundersøgelse 2017.  
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I forhold til den generelle tilfredshed med studiestarten er: 
87% på BA infovid tilfredse eller meget tilfredse (svarprocent 71) 
87% på BA BIB tilfredse eller meget tilfredse (svarprocent 78) 
87% på IVK tilfredse eller meget tilfredse (svarprocent 73) 
Dette må siges at være et tilfredsstillende resultat 
 
Vedr. spørgsmål 1 - praktisk info 
BA IVK 68% udtrykker behov for mere info om praktiske forhold.  
Stud har fået sammen info som nye studerende på andre studier. Måske er 
problemet mere, at der kommer meget info på introdage, men hvor går man hen 
senere? Det er svært at tolke på, når ”info” ikke er specificeret.  
De erfaringer tutorer gjorde sig, skal indarbejdes til næste studiestart. 
 
Vedr. spørgsmål 2 - uddannelsens tilrettelæggelse 
Svarene viser stor tilfredshed; praksis fungerer fint. 
 
Vedr. spørgsmål 3 - forventninger til studerende 
Tallene giver udtryk for, at forventningerne er godt italesat og beskrevet. 
 
Vedr. spørgsmål 4 - gode studievaner 
BIB og infovid tal kunne godt være bedre. Det aftales, at 
studenterrepræsentanterne går tilbage og spørge deres medstuderende, hvad der 
kan gøres anderledes. Tilfredsheden er gået ned på trods af forløbet med 
studiegruppefacilitering.  
En del af forklaringen kan være usikkerhed om, hvad ligger der i ”gode vaner”.  
Kunne det tænkes, at nogle af dem, der har svaret i negativ retning, er nogle af 
dem, der er faldet fra efterfølgende.  
 
Spørgsmål til Fakultetet - Kan der lægges kommentarboks ind i spørgeskemaet, så 
svarerne bliver mere brugbare? 
 
Vedr. spørgsmål 5 - faglige arrangementer  
De studerende har været gode til at deltage i faglige arrangementer. 
 
Vedr. spørgsmål 6 – brugbar feedback på præsentationer 
Tal for BIB og infovid er steget. Tal for IVK er faldet. Det undrer SN, for feedback 
indgår som centralt element på 1. semester. Måske fordi feedbacken iflg. de 
studerende skal komme fra underviser. Der arbejdes i undervisningen også med, at 
feedback også kan komme fra medstuderende.  
Svarerne kan også afhænge af, hvor meget feedback der er givet på 
undersøgelsens tidspunkt.  
 
På næste møde med undervisere tages en snak om ”god feedback” med henblik på 
at styrke praksis.  
 
Vedr. spørgsmål 7 - sociale aktiviteter  
Tallene er steget men er stadig ikke så høje for BIB og infovid, dog en positiv 
fremgang. Der er mange pendlere på studierne, og det kan måske forklare svarene.  
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Vedr. spørgsmål 8 - godt socialt sammenhold  
Infovid lidt lavere end sidst, måske grundet pendlere. Der er god stemning på 
studiet. 
BIB er faldet; det stemmer overens med undervisernes indtryk af årgangen 
 
Overordnet set bekræfter Studiestartundersøgelsen, at vi arbejder med de rigtige 
ting. 

 
7.2 Åbent Hus 

MA orienterede om Åbent Hus-arrangementerne. 
Der var lidt flere besøgende end sidste år i Kolding. BIB havde færre besøgene 
kontra forrige år.  
MHN har hørt fra studerende fra Århus, som gerne ville have hørt om cand.it. og 
som ikke var bevidst om datoen.  
SDU er ikke meget til stede fra Vejle og nordpå. Der kigges meget på Odense og 
omegn, Kolding, Sønderborg, lidt Esbjerg. Der er ikke meget fysisk opmærksomhed 
andre steder.  
 
SN vil melde tilbage til centralt hold, at den fysiske tilstedeværelse bør øges.  
Websiden ang. motiveret ansøgning – cand.it. webkommunikation - er blevet 
ajourført grundet efterspørgsel.  
 

8. Andre sager til behandling - ingen 
 

 

9. Merit- og dispensationsansøgninger 
9.1 Ansøgninger til behandling 

Ansøgninger blev behandlet. 
 

9.2 Sager til endelig behandling 
Afgørelser blev taget til efterretning. 
 

 

10. Eventuelt  
 
 
 
 

 


